
Z  Á  P  I  S 

 
z 3. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 8.2.2011 

 

 

Program:      1)  Zahájení 

                       2)  Zpráva z mezidobí zasedání  

                       3)  Rozpočtové opatření č. 8/10 a č. 1/11 

                       4)  Zpráva předsedů komisí a výborů 

                       5)  Stanovení prodejní ceney obecních pozemků 

                       6)  Schválení smlouvy na spisovou službu s městem Klatovy 

                       7)  Darovací smlouva s Charitou Klatovy 

                       8)  Rozprava 

                       9)  Usnesení a jeho schválení 

                     10)  Závěr 

                      

 

1.  Zahájení 

 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Václav Matoušek v 19.00 hod. v restauraci 

kulturního domu. Přítomni všichni členové OZ. Starosta přivítal občany na veřejném zasedání 

a seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:  p. Ruth Václav,  p. Bláha Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 21.12.2010 :   p. Majer Jan ml.,  p. Zub Jan            

                                                                                                   

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

 

Volba návrhové komise: 

Předseda:  p. Faloutová Andrea 

Členové:   p. Bohuslav Jiří,  p. Duchek Josef 

 

Hlasování: členové OZ souhlasí s takto navrženou komisí. Starosta vyzval návrhovou komisi, 

aby se ujala své činnosti. 

 

 

2.  Zpráva z mezidobí zasedání 

   

  Se zprávou z mezidobí zasedání seznámil přítomné starosta obce p. Matoušek Václav. 

Od posledního veřejného zasedání , které se konalo 21.12.2010 se zastupitelé sešli na dvou 

poradách a to: 12.1.a 4.2.2011.  

Na poradě 12.1. se projednávaly tyto záležitosti: informace o provedené inventarizaci 

majetku, provoz a správu vodárny řešit  s firmou, která se tímto zabývá, přepracování obecně 

závazných vyhlášek, žádost o dotaci na projekt ČOV, kde bychom mohli získat max. 100 tis. 

Kč a jednání s novým nájemcem restaurace – p. Zábranem z Letin. 



Na poradě 4.2. se řešila úprava vody v KD, kterou zajišťuje p. Bláha Václav, zpráva Policie 

ČR, dotaz o změření rychlosti  na komunikaci u Biřkova a Lhovic, jednání se zástupkyní R l 

ZAK – okénko z naší obce za cenu 18.000,- Kč, informace o 3-denním kurzu na podnikání 

v oblasti turistiky a cestovního ruchu, které pořádá mikroregion Běleč a příprava na dnešní 

veřejné zasedání. 

 

 

3.  Rozpočtové opatření č. 8/10 a 1/11 
 

  S rozpočtovým opatřením seznámil přítomné předseda finančního výboru p. Majer Jan ml. 

V rozpočtovém opatření č. 8/2010 došlo k navýšení u par. 6112 o 10.000,- a to z důvodu 

vyplacení odměny odstupujícímu starostovi a u par. 6171 o 3.000,- Kč. U výdajů došlo 

k ponížení u par. 3635 o 120.000,- Kč na změnu územního plánu. U rozpočtového opatření č. 

1 na rok 2011 došlo k navýšení příjmů u kapitoly 41 – všeobecná pokladní správa o 51.100,- 

Kč -  příspěvek na výkon státní správy. Výdaje – dar Charitě Klatovy, po projednání. 

Hlasování: členové OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 8/10 a č. 1/11.  

 

 

4.  Zpráva předsedů komisí a výborů 
 

p. Bezděková  Barbora – kontrolní výbor 

V prosinci r. 2010 byla provena kontrola pokladny a cenin , účetní stav souhlasil se 

skutečným, nebyly zjištěny žádné nedostatky. Při kontrole usnesení z minulého zasedání  

zadané úkoly – odstranění hadice na hřbitově (p. Zub Jan) a odvodnění cesty u p. Eichlerové 

(p. Matoušek Václav) zatím nebyly splněny a to z důvodu špatného počasí. Budou 

kontrolovány na příštím veřejném zasedání. Odvodnění cesty u p. Brejchy a p. Rutha měl za 

úkol p. Bláha Václav – prozatím řešeno individuálně u p. Kadlece a u p. Tomana. 

 

p. Ruth Václav – lesní hospodářství 
V lese se v současné době žádné práce neprovádějí až na jaro se připravuje výsadba stromků. 

 

p. Faloutová Andrea – kulturní komise 
Kulturní komise pořádala 1.lednaVřeskovickou šlápotu, které se zúčastnilo 31 našich občanů. 

Trasa vedla přes les do Roupova a končila v místním bistru. Akce se všem líbila. 2.ledna se 

uskutečnil turnaj ve stolním tenise, kde se za naši obec zúčastnilo 9 můžů a 6 žen. Na 5. 

března připravujeme tradiční dětský maškarní bál. 

 

p. Bláha Václav – odpadové hospodářství 
V měsíci lednu se vybíraly poplatky za známky na popelnice a poplatky ze psů. V současné 

době probíhají plynové revize v kulturním domě a v kampeličce,  revize komínu v KD,  

elektrorevize, které provádí p. Malík u filtrace a autobusové garáže. 

 

p. Zub Jan – místní hospodářství 
Informoval přítomné o odvežení techniky do Mountfieldu na prohlídku a případnou opravu, 

aby byla připravena na sezonu a o provedené STK na požárním vozidle. 

 

 

 

 

 



5.  Stanovení prodejní ceny obecních pozemků 

 

  Prodejní cena obecních pozemků byla stanovena na  60,- Kč za 1 m
2
.  Tato cena je stanovena 

u pozemků, nebo jen částí, kterými jsou např. předzahrádky u domů a občané si je chtějí 

odkoupit. Stavební pozemky obec nevlastní. 

Hlasování:  zastupitelé souhlasí s takto navrženou cenou. 

 

 

6.  Schválení smlouvy na spisovou službu s městem Klatovy 

 

  Město Klatovy  nám zaslalo smlouvu o spoluúčasti na zakoupení licence spisové služby 

v rámci žádosti o dotaci  na rozvoj služeb eGovernmentu v obcích. Naše obec tuto spisovou 

službu užívá a zatím platíme  zapůjčení od firmy Triada.  

Hlasování:  zastupitelé souhlasí s podpisem smlouvy. 

 

 

7.  Darovací smlouva pro Oblastní charitu Klatovy 
 

  Oblastní charita Klatovy zastoupená ředitelkou Bc. Marií Malkusovou zaslala darovací 

smlouvu s dopisem, v němž žádá naši obec o finanční dar na jejich činnost.  Zastupitelé 

navrhli poskytnout finanční částku ve výši 5.000,- Kč. 

Hlasování:  všichni členové OZ souhlasí s takto navrženou částkou. 

 

 

8.  Rozprava 

 

p. Duchek Josef 

Měl dotaz ke spisové službě, jak bude město reagovat na změny a aktualizace. Odpověděl 

starosta, že město Klatovy zajišťuje pouze nákup a aktualizace firma Triada jako dosud. 

 

p. Eichler Ladislav 
Jak a kdy bude obec provádět odvodnění pozemků, konkrétně cesty u jejich domu. Odpověděl 

starosta p. Matoušek Václav, že zatím se toto bude řešit provizorně, dokud nebude zajištěna 

dotace na kanalizaci, u nových domků zhotovit jímky na vyvážení. Dále si ztěžoval na pálení 

plastů, co s tím může obec udělat. Odpověděl starosta, že na soukromé pozemky nemá 

přístup, jedině případného viníka nahlásit do Klatov k přestupkové komisi. Občané budou 

upozorněni ve „Vřeskováku“ na zákaz pálení plastů. 

 

p. Duchek Josef 

Doporučil znovu oslovit operátory mobilních sítí k posílení signálu. 

Zajistí : p. Faloutová Andrea 

 

p. páter Tomas 
Poděkoval za sbírku autolékárniček, které poslouží na dobročinné účely.  Dále poukázal na 

špatný stav balkónu u kostela, který se zatím bude řešit dřevěnými podpěrami, za cenu asi 

30.000,- Kč. Proto požádal obec, zda by nepřispěla na opravu nějakou částkou.  Odpověděl 

starosta, že obec určitě nějaké peníze věnuje na opravu kostela, ale opravu balkónu by raději 

řešil jinak, než dřevěnými podpěrami. Proto bude nutno zajistit jednání se zástupci církve 

ohledně této opravy. Zajistí starosta – p. Matoušek Václav. 

 



9.  Usnesení a jeho schválení 
 

  Návrh usnesení z veřejného zasedání přečetla předsedkyně návrhové komise p. Faloutová 

Andrea a vyzvala přítomné, zda má někdo k usnesení připomínky nebo ho chce doplnit. 

Nikdo nepodal jiné návrhy ani neměl připomínky k usnesení, proto požádala členy OZ o 

hlasování. 

Hlasování:  všichni zastupitelé souhlasí s návrhem usnesení z 3. veřejného zasedání OZ.   

 

 

10.  Závěr 
 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast na veřejném zasedání a schůzi zakončil 

ve 20.10 hod. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne  8. února 2011 

Zapsala:              Kašparová Hana 

 


